
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 16/5-23

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #1
Tisdag 16 maj, 18:03
å E33, KTH Campus

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande Pooneh Ghaffari öppnar mötet 18:08

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg nominerar vice ordförande Pooneh Ghaffari till mötesordfö-
rande. Pooneh godtar.

Mötet väljer Pooneh Ghaffari till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Pooneh nominerar sekreterare Andreas Larsson till mötessekreterare. Andre-
as godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

Justeras:

Cay Lindberg

1 Justeras:

Ellen Kindberg
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1.4 Närvaro

Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Ester Schönborg
Daniel Jacobsson
Ellen Kindberg
Elinor Fligman
Smyan Sondur
Melissa Jova
Jasin Aman Ali
Julia Oldin
Rasmus Neuman
Karolina Söderberg
Jonas Stylbäck

Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Studienämnsordförande
Valberedningsordförande
Ordförande JML1

Mottagningsansvarig
Internationellt ansvarig
Ordförande NLG2

INO3

Vice INO
Fordonsansvarig
Studerande Skyddsombud
Webmaster

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar är nödvändiga.

1.7 Godkännande av dagordning

Jonas Stylbäck undrar om titeln på workshopen. Mål och Utveckling har
Pooneh valt att döpa den svarar hon.

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Cay Lindberg och Ellen Kindberg ställer tappert upp för att justera dagens
protokoll. Dock önskas det att justeringsdatum ej sätts för nära tentorna.

Mötet väljer Cay Lindberg och Ellen Kindberg till justeringspersoner

Mötet väljer justeringsdatum till 13:e juni

1Jämlikhet, Mångfald och Lika Behandling
2Näringslivsgruppen
3Idrottsnämndsordförande

Justeras:

Cay Lindberg

2 Justeras:

Ellen Kindberg
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2 Föregående protokoll

Finns ej för nuvarande verksamhetsår :)

3 Informationspunkter

3.1 Syfte med PNS

På Poonehs initiativ gås det en runda bland alla närvarande på mötet där
man får berätta post och vilket år man går. Alla närvarande finns i närva-
rolistan samt deras post.4

3.2 Syfte med PNS

Ponneh läser upp vad som står i reglementet. Detta går att hitta under
styrdokument på hemsidan

3.3 Månadsuppdateringar

Pooneh informerar om att månadsuppdateringar, enligt reglemente, ska skri-
vas trots att detta kanske inte är den mest fantastiska uppgiften. Hon säger
vidare att hon förmodligen kommer behöva tjata om det men inte vill göra
det för mycket. Dessutom är dessa bra när verksamhetsberättelsen ska skri-
vas. Hon informerar sedan kort vad dessa ska innehålla. Jonas frågar sedan
vart dessa ska skickas varpå Pooneh svarar att dessa ska till antingen hennes
eller styrelsens mail. Pooneh föreslår sedan att deadline för detta bör sättas
till den 5:e varje månad så att månaden hinner ta slut. Mötet håller med. El-
len undrar om dessa behöver göras över sommaren. Pooneh svarar att detta
ej är nödvändigt under juni och juli.

3.4 Nämndmail

Pooneh undrar om någon ej fått tillgång till sin nämndmail och i sådana fall
kontakta Fredrik Carlberg5. Smyan och Rasmus säger att de ej har fått men
det framgår att åtminstone Rasmus inte ska ha en mail heller. Karolina har
ingen SSO mail då hon tidigare använt ledamot-mailen men det bör vara
värt att undersökas om SSO ska ha en egen mail. Jonas har ej kollat om han
har tillgång.

3.5 Dropbox

Dropboxen som finns ska delas med alla och man bör skicka sin mailadress till
Pooneh för att få tillgång. Jonas tillägger sedan att funktionärsmailen kanske
vore bra att använda, för att slippa byta ut vilka som har tillgång varje år.

4Tyvärr ej vilket år alla går, men om läsaren vore intresserad är denne alltid välkommen
att rycka tag i någon i tolvan eller dylikt. Vi bits oftast inte
5Ordförande som bara “råkar“ vara frånvarande....

Justeras:

Cay Lindberg

3 Justeras:

Ellen Kindberg
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Pooneh säger att hon ska kika på om det går. Pooneh informerar sedan om
vad som finns i dropboxen, vilket är typ mallar för månadsuppdateringar
och loggan (och många andra dokument).

3.6 Budget

Cay berättar om ett dokument hon skapat som beskriver hur vi kan spen-
dera sektionens pengar på rätt sätt. Hon läser upp detta och förklarar sitt
resonemang. Sedan går mötet vidare till frågor.

Jonas tycker det är bra att denna tydlighet tillförs, men tycker det vore
ganska bra om riktlinjer kring dricks också fanns inom intern representa-
tions budgeten. Han berättar att det 16/17 blev konflikt angående detta6.
Pooneh och Cay uttrycker sig sedan i kör7 att det inte känns passande att
det ingår och Pooneh undrar hur mötet ställer sig till leveransavgifter. Mötet
känner att leveransavgifter är okej att ta av intern representation.

Cay informerar sedan hur anmodningar går till. Smyan frågar hur detta går
till under mottagningen. Pooneh och Cay, än en gång i kör8, säger att detta
går via SnålFø Fför allt som rör mottagningen och för det som Fø Fbett folk
köpa. Annars går det fortfarande via Cay. Rasmus undrar om det går att
faktuerera större belopp, exempelvis reparationskostnader. Cay svarar att
detta går och att hon ska skicka info om detta, men ber redan nu att hon
vill förvarnas om detta9. Ellen undrar hur man gör om man vill fakturera
elektro. Cay svarar att man fortfarnade anmodar henne så fakturerar hon
elektro. Pooneh fyller i att det beror på vilken sektions budget det ska tas
ifrån. Jasin undrar sedan hur fotbollsmatcherna unden mottagningen funkar,
Cay berättar att ifjol tog MedTek en och Elektro en. Jonas framför sedan
en önskan på att inköpskolumnen på anmodningspappret ska göras större då
han anmodat mycket i sina dar. Cay säger att hon ska kika på det.

3.7 Viktiga dokument

Pooneh rekommenderar starkt att alla läser igenom stadgar, reglemente och
policies för att alla ska vara införstådda på vad som gäller på sektionen men
också för att veta vilka ansvarsområden man har.

4 Diskussionspunkter

4.1 Kommunikationskanal

Pooneh förklarar att hon endast startat messenger-chatten än så länge så
att ett gemensamt beslut kan tas kring hur kommunikationen ska ske. Hon
6Jisses, länge sedan....
7Vem som tog vilken stämma kommer ej specificeras
8Denna gång i omvända stämmor
9Hon bad faktiskt jättesnällt till o med

Justeras:

Cay Lindberg
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berättar vidare att det tidagre funnits facebook-grupper men att dessa inte
riktigt utnyttjats. Slack diskuterades på det sista PNS mötet för 22/23 men
bland annat Jasin och Ellen tycker det vore bättre att hålla allt på samma
ställe så länge allt får skickas där, i detta fall messenger chatten. För att
hålla koll på varandras event diskuteras gemensamma kalendrar. Där nämns
bland annat Google Calendar men också Outlooks inbyggda kalender som
i så fall skulle kunna kopplas till funktionärsmailen. Detta vore bra för att
kunna hålla sig uppdaterad på alla event som sker och faktiskt sträva efter
att nämnderna representerar på varandras event. I slutändan bestäms det
att det körs på messenger, outlook kalender och dropbox.

4.2 Teambuilding

Pooneh tycker det vore bra att ha men att det inte kommer ske innan som-
maren och förmodligen blir efter mottagningen. Jonas frågar vad budget för
teambuildingen än och Cay svarar att den gick på ca 2400 kr ifjol. Pooneh
söker förslag och något som nämns är bland annat att ha något likt ett
internkör med lekar och något enklare i tolvan. Alla får dock i uppgift att
fundera vidare.

4.3 Mötesformat

Pooneh informerar att ett PNS möte per period står i reglementet och undrar
om alla tror att detta fungerar bra. Hon presenterar ett alternativ att ha fler
lite kortare. Men den generella konsensusen är att få möten är bra, och
samma format som tidigare år bestäms.

5 Workshop - Mål och Utveckling

Pooneh introducerar dagens workshop.

Diskussion i smågrupper sker
Mötet återgår till storgrupp

TL;DR10 Gå på varandras event och reposta/tagga på insta
Idéer sprids där Smyan bland annat säger att han har mål att väva in intisar
mer i sektionslivet. Han har som idé att anordna event riktat mot interna-
tionella studenter utan att försöka sätta den stämpeln på det för att blanda
svenska och internationella studenter. Melissa berättar sedan att hon har
som mål att fler ska dyka upp på NLGs event genom att bland annat syssla
med mer aggressiv marknadsföring. Smyan föreslår att NLG bland annat
skulle kunna göra intervjuer med folk som fått jobb via bland annat MTE11

Cay föreslår sedan att alla bör jobba mer med sociala medier tillsammans,
genom att bland annat tagga och reposta varandra. Jonas nämner att han

10Too long, Didn’t read
11MedTech Evening

Justeras:

Cay Lindberg

5 Justeras:

Ellen Kindberg
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vill undersöka om man via hemsidan kan prenumerera på nyhetsbrev från de
nämnder man är intresserad av. Smyan nämner sedan att det är oklart hur
många som vet att vi har en hemsida och att denna bör exponeras bättre.
Domännamnet diskuteras bland annat då det nuvarande12 inte är speciellt
bra, detta ska Jonas undersöka under sommaren om det kan göras bättre.
Rasmus vill göra MULLE MECK mer attraktiv och skulle i samråd med
Jonas vilja kunna göra bilen bokningsbar från hemsidan. Pooneh informerar
sedan hur man går tillväga för att boka bilen eller tolvan. Elinor nämner se-
dan att hon och Fanny tyckt att man som nämnd bör ha som mål att minst
gå på en annans nämnds event per år. Pooneh intygar att detta även pratades
om i gruppen hon satt och att detta kan lösas genom bättre kommunikation
mellan nämnderna.

6 Övriga frågor

Ellen har som förslag att efter mottagningen får nämnderna presentera sig på
styrelsen instagram samt hemsidan. Mötet tycker detta låter som en bra idé.
Pooneh nämner sedan att mottagningen snart kommer och att reglerna kring
instagram är oklara och frågar Fø FElinor angående detta. Elinor svarar att
nämnderna bör kolla i sitt flöde om man har bilder på någon i DKS13 och
i så fall arkivera dessa eller göra kontot privat. Eventuellt kommer kontona
vara helt privata under intensivveckorna och sedan öppnas under resterande
3 veckor med arkiverade bilder. Elinor fortsätter att nämnderna bör börja
fundera på event till Bogesund och nämndpuben. Cay nämner att styrelsen
har diskuterat i att anordna ett event för att öka intresset kring poster. En
sökmässa är tanken där ettan kommer få veta vilka poster som finns och vad
alla innebär. Slutligen uppmuntrar Rasmus alla att lösa tillgång till bilen för
de som behöver det. Det är bara att kontakta Rasmus i så fall.

7 Nästkommande möte

Kommer vara i P1, andra halvan av september efter mottagningen.

12mit-kth.se
13Det konglig skænderi

Justeras:

Cay Lindberg

6 Justeras:

Ellen Kindberg



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 16/5-23

8 Mötets högtidliga avslutning

Pooneh avslutar mötet 19:47

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Pooneh Ghaffari
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Cay Lindberg

7 Justeras:

Ellen Kindberg
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